
Tetterodehal - Padelbanen - Ballenvangers 

 

01/ Op 25 juni 2017 zijn er drie padelbanen geopend bij de Tetterodehal. Destijds is de bouw van deze 

padelbanen gestart ZONDER vergunning aan te vragen! Men had haast om op tijd voor de zomer klaar te 

zijn. 

 

02/ In mei 2018 heeft de eigenaar bamboepalen laten plaatsen tegen het hekwerk (3m hoog) van de 

padelbanen en wel aan de zijde van het bos (tussen de parkeerplaats van de T’hal en de Brouwerskolkweg). 
Deze palen zijn ongeveer 6 meter hoog en daartussen zijn ‘visnetten’ gespannen. E.e.a. is gedaan ZONDER 

daarvoor een omgevingsvergunning aan te vragen. 

 

03/ De gemeente heeft aangegeven, dat dit vergunningplichtig is en vervolgens men heeft men de eigenaar 

de opdracht gegeven om een omgevingsvergunning aan te vragen. 

 

04/ Op 16-08-18 wordt de aanvraag behandeld in de Welstandscommissie. In de aanvraag staat dat deze 

palen/netten een permanente bestemming hebben.  

 

05/ De Welstandcommissie is op 16-08-18 de navolgende mening toegedaan:  

“Als tijdelijke oplossing is dit voorstelbaar. Als definitieve oplossing is de uitvoering echter te provisorisch 
en te weinig duurzaam. De verhoging van het hek zal dan afgestemd dienen te worden op de bestaande 

ballenvanger.  Het bouwplan voldoet, naar de mening van de commissie, niet aan redelijke eisen van 

welstand.”.  ‘NIET akkoord, nader overleg’. 
Zie het verslag 16-08-18 (punt 7). 

 

06/ Voor zover ons bekend is bij de commissie NIET aangegeven, dat de constructie er al staat en zijn er 

geen foto’s van deze situatie bijgevoegd. 

 

07/ Op 13-09-18 staat de aanvraag wederom geagendeerd (punt 11) voor de Welstandscommissie. Gelet op 

het verslag heeft er geen inhoudelijke behandeling plaatsgevonden (‘Niet behandeld’). In de verdere 

verslagen van 2018 van de Welstandscommissie komt dit onderwerp NIET meer terug.   

 

08/ Op 03-10-18 is de omgevingsvergunning verleend. In de vergunning staat het volgende aangegeven.  

“Daar het bouwplan niet voldoet aan redelijke eisen van welstand, stelt de commissie voor dit als 

tijdelijke oplossing te zien. (Ps. Dit staat niet in het verslag. Zie vorenstaand) 

Naar aanleiding van het advies van de commissie is per email van 6 september 2018 door de 

aanvrager verzocht de aanvraag voor onbepaalde tijd, om te zetten naar een aanvraag voor een 

periode met een instandhoudingstermijn van maximaal 10 jaren. 

Omdat de aanvraag gewijzigd is naar een tijdelijk bouwwerk, is voldaan aan het advies van de 

Adviescommissie voor ruimtelijke kwaliteit van Bloemendaal. Daarnaast kan worden gemeld dat 

een beoordeling door de welstandscommissie niet vereist is wanneer dit een tijdelijk bouwwerk 

betreft.” 

 

 

-Conclusies:  

-De Welstandscommissie heeft o.i. terecht opgemerkt dat deze oplossing te provisorisch is en de verhoging 

van het hek zal dan afgestemd dienen te worden op de bestaande ballenvanger (lees bestaande hek) en dat is 

o.i. NIET gedaan!! 

-Het vorenstaande zou kunnen impliceren dat elders in de gemeente ook dergelijke constructies mogelijk zijn 

rond sportvelden, als het maar tijdelijk is en voor maximaal 10 jaar!! 

- Zie bijgaande foto en oordeelt u zelf! 

 

 


